

FaSoLa

## 毛球修剪器(USB款) 使用说明书



杭州法嗦啦家居用品有限公司  
浙江省杭州市西湖区西溪首座5号楼620-1室  
服务电话:400 831 7173

### 产品规格

品名:毛球修剪器(USB款) 输入电压:5V  
货号:YF-078 额定电压:2.4V  
材质:ABS、不锈钢 额定功率:3W  
颜色:白色 电池容量:400mAh  
尺寸:约85x85x72mm

### 配置

修剪器x1+40cm USB充电线x1+毛刷x1+备用刀头x1+说明书x1

### 充电方法

- 1、让本产品在0°C至40°C之间的地方进行充电;
- 2、将本产品附带的充电电源线取出,插入产品侧面的充电插口内,另一端与电脑或USB充电器相连,为其充电;
- 3、充电时,红色呼吸灯亮;充满电后,绿灯恒亮,正常充电时间为8小时;
- 4、充满电后毛球修剪器的使用时间约为30分钟;
- 5、当电量耗尽时,机器先停机然后红灯闪烁。

### 预防问题

- 1、初次使用可先在衣物表面局部测试;
- 2、尽量避免长时间开机或长时间处于非工作状态;
- 3、尽量减少网罩与刀头的摩擦,延长刀网的适用寿命;
- 4、请在储毛仓装满之前及时清理;

- 5、外刀网和内刀头部位如有尘屑,会影响刀锋旋转,请及时用毛刷清理;
- 6、如遇电源线损坏,必须从制造商或售后服务部门购买原厂电源线或配件;
- 7、如需取下刀片组,务必小心谨慎,避免受伤;
- 8、请勿用力按压或撞击刀网。

### 清洁和维护

- 1、关闭电源开关;
- 2、拧下外刀网圈;
- 3、拆下内刀头;
- 4、用毛刷清理外网、刀头以及电机底座内侧;
- 5、将储毛仓清理干净;
- 6、反向将刀头组合和外刀网圈安装到机器中。

### 故障排除

问题	可能原因	解决方法
本产品不能去除毛球	毛球在产品内堆积	按步骤清洁产品
刀片不转动	毛球仓盖未正确拧紧 刀片罩未正确拧紧	检测并确保已正确拧紧 检测并确保刀片罩已正确拧紧

### 注意事项:

- 1、使用前请将衣物铺平,以免在修剪时损伤衣物;
- 2、当环境温度低于0°C或高于40°C时,电池充电功率下降,影响电池使用寿命;
- 3、请置于干燥处保存,避免阳光直射或高温场所;
- 4、充电时,请关闭电源(即刀片不工作),否则机器将无法充电;
- 5、请避免长时间充电,电机过热影响产品使用寿命;
- 6、产品有自动保护装置,网罩打开时,机器将自动关闭并停止工作;
- 7、请勿在衣物穿着状态下使用,以免引发意外;
- 8、请勿用水冲洗本产品,并确保其干燥;
- 9、请将产品放置在儿童无法触及之处。

### 保修卡/合格证

请您在填写前仔细阅读保修条款

客户名称: \_\_\_\_\_ 联系方式: \_\_\_\_\_

邮寄地址: \_\_\_\_\_

产品名称: \_\_\_\_\_

型 号: \_\_\_\_\_ 购买日期: \_\_\_\_\_

销售商名称: \_\_\_\_\_

故障现象: \_\_\_\_\_



保修时请将该卡剪下和购买凭证、产品一起寄回。

FaSoLa

## HAIR BALL TRIMMER (USB TYPE) INSTRUCTION



Hangzhou FaSoLa Houseware Co., Ltd.  
Room 620-1, Xixi First Building 5, Xihu District, Hangzhou, Zhejiang

### PRODUCT SPECIFICATON

PRODUCT NAME: HAIR BALL TRIMMER (USB TYPE)  
ITEM NO.: YF-078  
MATERIAL: ABS, STAINLESS STEEL  
COLOR: WHITE  
SIZE: ABOUT 85x85x72mm  
INPUT VOLTAGE: 5V  
RATED VOLTAGE: 2.4V  
RATED POWER: 3W  
BATTERY CAPACITY: 400mAh

### CONFIGURED

Trimmer x1+40cm USB charging cable x1+Brush x1+  
Spare cutter head x1+Manual x1

### CHARGING METHODS

1. Charge this product in a place between 0°C and 40°C.
2. Take out the charger wire that comes with this product, plug it into the charging port on the side of the product, and connect the other end to a computer or USB charger to charge it.
3. When charging, the red breathing light is on; After fully charged, the green light is always on, and the normal charging time is 8 hours.
4. The use time of the hair ball trimmer is about 30 minutes after fully charged.
5. When the electricity drains out, the machine shuts down first and then the red light flashes.

### PREVENT PROBLEMS

1. It can be tested locally on the surface of clothes when using for the first time.
2. Try to avoid startup or non-working state for a long time.
3. Minimize the friction between the mesh enclosure and the cutter head as much as possible to extend the service life of the cutter net.
4. Please clean up in time before the hair storage bin is full.
5. If there is dust on the outer cutter net and inner cutter head, it will affect the rotation of the blade, please clean it with a brush in time.
6. If the power cord is damaged, you must purchase the original power cord or accessories from the manufacturer or after-sales service department.
7. If you need to remove the blade set, be careful to avoid injury.
8. Please do not press hard or hit the cutter net.

### CLEANING AND MAINTENANCE

1. Turn off the power switch.
2. Unscrew the outer cutter net ring.
3. Remove the inner cutter head.
4. Clean the outer net, cutter head and the inner side of the motor base with a brush.
5. Clean the hair storage bin.
6. Reversey install the cutter head combination and outer cutter net ring into the machine.

### TROUBLESHOOTING

Problem	Possible cause	Solution
This product cannot remove hair balls	Hair balls accumulate in the product	Clean the product by step
The blade does not rotate	The hair ball compartment cover is not tightened correctly The blade cover is not tightened correctly	Check and make sure it is tightened correctly Check and make sure that the blade cover is tightened correctly

### PRECAUTIONS

1. Please spread out the clothes before use, so as not to damage the clothes when trimming.
2. When the ambient temperature is below 0°C or above 40°C, the battery's charging power decreases, which affects the battery life.
3. Please store in a dry place, and avoid direct sunlight or high temperature places.
4. When charging, please turn off the power (that is, the blade does not work), otherwise the machine will not be able to charge.
5. Please avoid charging for a long time, overheating of the motor will affect the service life of the product.
6. The product has an automatic protection device. When the mash enclosure is opened, the machine will automatically shut down and stop working.
7. Please do not use it while wearing clothes to avoid accidents.
8. Please do not rinse the product with water and make sure it is dry.
9. Please place the product out of children's reach.